
 
 

 

Almelo 31 maart 2019 

 

Schriftelijke vragen over jeugdzorg 

 

Signalen dat kinderen moeten wachten op jeugdhulp, waren voor het ministerie van VWS aanleiding 

om het Nederlands Jeugdinstituut te vragen in een beperkt aantal gemeenten onderzoek te doen 

naar wachttijden en wachtlijsten in de jeugdhulp. De nadruk bestaat vanuit de Jeugdwet op passende 

en volledige hulp. Door de jeugdzorg te verdelen naar verschillende hulpverleners ontstaan er wel 

meer mogelijkheden om te sturen op een betere aansluiting tussen vraag en aanbod. 

 

Wij hebben de volgende vragen: 

 

Vraag 1. 

Hoeveel aanbieders zijn er in Almelo voor jeugdhulp? 

 

Vraag 2. 

Op welke wijze worden minderjarigen doorverwezen naar hulpverlenende instanties binnen de 

Jeugdzorg ?  

 

Vraag 3. 

Hoe lang zijn de wachttijden?   

 

Vraag 4. 

Hoeveel minderjarigen hebben vanaf 2015 aanspraak gemaakt op Jeugdzorg?   

 

Vraag 5. 

Hoeveel van hen krijgen hiervoor thuis hulp en hoeveel verblijven er in een instelling?   

 

Vraag 6. 

Welke afspraken zijn er binnen de gemeente Almelo gemaakt om de problematiek omtrent de 

Jeugdzorg op te lossen?   

 

Vraag 7. 

Wat is het effect van de lange wachttijd op de problematiek van een minderjarige?         

 

Met vriendelijke groet, namens de PVA fractie 

Harry de Olde  (fractievoorzitter) 


